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Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného v sobášnej 

sieni Obecného úradu v Slovenskom Grobe 

dňa 10.05.2023 o 17:00 hod. 
 

 

Na zasadnutí OZ sa zúčastnil starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič, hlavná kontrolórka obce 

Ing. Jana Pešková, poslanci Ing. Rudolf Čech, Ján Franta, Ing. Štefan Gašparovič, Ing. Robert 

Hámor, Mgr. Tomáš Lukačovský, PhDr. Jana Matulová , Mgr. Barbora Pachnerová, Ing. Juraj 

Slováček a Ing. Viktor Veselovský. Ospravedlnili sa Mgr. Katarína Janošťáková a Ingrid 

Noskovičová. Celý priebeh bol nahrávaný na diktafón.  Bolo prítomných cca 15 občanov, 

najmä z lokality Margarétky. 

 

1. Starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič privítal prítomných a otvoril zasadnutie. 

 

2. Určenie zapisovateľa, navrhovateľa a  overovateľov zápisnice 

 

Navrhol starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič: 

- za zapisovateľa zápisnice zamestnanec OÚ Slovenský Grob Bc. Martinu Jajcayovú, 

- za navrhovateľov poslancov   Ing. Viktora Veselovského, Ing. Juraja Slováčka 

- za overovateľov zápisnice: Ing. Roberta Hámora, PhDr. Janu Matulovú 

 

Schválené hlasovaním č.1 

 
Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

3. Starosta navrhol schváliť program zasadnutia v predloženom znení. 

Schválenie programu OZ : 

 

1.    Privítanie, otvorenie. 

2.    Určenie zapisovateľa, voľba navrhovateľa a overovateľov zápisnice 

3.    Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4.    Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja – predĺženie platnosti  

5.    Rozpočtové opatrenie č.2 na úpravu rozpočtu obce Slovenský Grob na rok 2023  

6.    Žiadosť o odkúpenie pozemku Margarétky 

7.    Žiadosť o odkúpenie pozemku parc.3822 

8.    Štatúty komisií obecného zastupiteľstva 

9.    HK 9. Správa o výsledku kontroly plnenia prijatých opatrení na nápravu zistených    

   nedostatkov a na odstránenie príčin ich vzniku v ZŠ s MŠ po kontrole vykonanej    

   v r.2021 

10.    HK 10.Správa z vykonanej kontroly inventarizácie stavu majetku, záväzkov  

   a rozdielu majetku a záväzkov k 31.12.2022 

11.    HK 11. Správa o kontrole plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva za II. polrok   

   2022 

12.    Rôzne   

13.    Záver 
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Schválené hlasovaním č.2 

 
Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

Doplnenie návrhu do programu – Rozpočtové opatrenie starostu č.2  

- návrh podal zástupca starostu Ing. Viktor Veselovský 

 

Schválené hlasovaním  č.3 

 

Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

 

4. Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja – predĺženie platnosti 

- Ing. Veselovský, zástupca starostu zdôvodnil potrebu tvorby Programu hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja (PHSR) obce, táto vyplýva zo Zákona 539/2008 o podpore 

regionálneho rozvoja, ktorý ukladá obciam povinnosť vypracovávať a aktualizovať 

PHSR obce podľa potreby. PHSR predstavuje strednodobý programový dokument, 

ktorý vychádza z podrobnej socio-ekonomickej analýzy a stanovuje smer ďalšieho 

rozvoja obce, ciele a prvoradé potreby a úlohy v zabezpečení všestranného rozvoja. 

Výsledkom je stratégia rozvoja obce a akčný plán, ktorý transformuje definované 

strategické ciele do konkrétnych realizačných krokov. Vypracovanie tohto 

programového dokumentu je takisto podmienkou pre využitie finančných národných 

zdrojov ako i zdrojov EÚ. Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a 

informatizácie SR ako riadiaci orgán pre Integrovaný regionálny operačný program 

vyhlásilo výzvu Fast care, na podporu operácií zameraných na riešenie migračných 

výziev spôsobených ruskou agresiou voči Ukrajine, teda na Riešenie migračných 

výziev v dôsledku vojenskej agresie voči Ukrajine, kde sa obec môže zapojiť a získať 

finančné prostriedky. Jednou z podmienok vyhlásenej výzvy je mať predĺženú 

platnosť PHSR alebo mať schválený nový PHSR. V súčasnosti sa pripravuje Program 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Slovenský Grob na obdobie rokov 2023 – 

2027. Jeho vypracovanie a schválenie sa očakáva v 2. polovici tohto roku (práce na 

jeho vypracovaní začali 12.01.2022), po zaslaní vypracovaného PHSR 

k pripomienkovaniu na Okresný úrad Pezinok čakáme na vyjadrenia príslušných 

dotknutých orgánov. Z uvedeného dôvodu je navrhnuté predĺžiť platnosť aktuálneho 
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PHSR aj na rok 2023. V zmysle aktuálneho PHSR 2014 – 2022 obec financovala 

projekty z eurofondov: Výstavba cyklotrasy Slovenský Grob – Viničné, Obstaranie 

záhradných kompostérov, Vytvorenie odborných učební v ZŠ Školská ulica, Výstavba 

novej základnej školy Tichá ulica, Výstavba novej materskej školy Tichá ulica.  

- Mgr. Lukačovský mal námietky, prečo už obec nemá schválený nový PHSR, podľa 

neho nie je správne predlžovať starý PHSR, ale schváliť novú verziu PHSR,  

-     Ing. Veselovský argumentoval predchádzajúcim predĺžením, ktoré prešlo bez        

       problémov, bolo použité aj pri podávaní žiadostí o eurofondy pri všetkých  

       eurofondových projektoch, teraz už máme  nachystanú žiadosť v systéme ITMS, k jej  

       zaslaniu potrebujeme priložiť uznesenie     

 o predĺžení platnosti PHSR, ďalej uviedol, že súčasťou terajšieho vypracovania    

 konečnej verzie bude ešte aj verejné prerokovanie,  

       -    Mgr. Pachnerová poznamenala, že si vyžiadala aj zápisnicu z pracovnej porady,  

            z ktorej sa ospravedlnila, ale detaily o spracovaní PHSR sa nedozvedela 

       -   starosta odpovedal, že podrobné detaily by sa dozvedela, ak by sa zúčastnila pracovnej  

           porady a taktiež pán Lukačovský, ktorý svoju neúčasť ani neospravedlnil 

- Ing. Veselovský upozornil, že zápisnica z pracovnej porady nie je doslovným   

            prepisom a poznamenal, že je na škodu veci, keď sa poslanci nezúčastnia pracovných  

            porád, kde sa všetky body zastupiteľstva a dianie v obci podrobne preberá, následne  

            zhrnul časový priebeh spracovávania nového PHSR, cenová ponuka od spracovateľov  

            je z 11/2021, objednávka je z  12.1.2022, po zahrnutí a schválení prostriedkov na  

            vypracovanie PHSR obce do rozpočtu na rok 2022 

  

Schválené uznesením č.1 

 

Za: 7 

Čech, Franta, 

Gašparovič, Hámor, 

Matulová,  

Slováček, 

Veselovský 

 Proti : 

 

Zdržal sa :2 

Lukačovský, 

Pachnerová 

 

5. Rozpočtové opatrenie starostu č.2/2023 

 

- Jednotlivé položky predstavil starosta obce. Ide o zapracovanie reálnych transakcií 

došlých na účet do rozpočtu 

- Mgr. Pachnerová sa dotazovala, aké je stanovisko komisie financovania 

a miestneho rozvoja. 

- Ing. Veselovský za komisiu odpovedal, že pri tomto opatrení starostu obce 

stanovisko nie je potrebné, nakoľko ide o formálne úpravy rozpočtu 
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Vzaté na vedomie uznesením č.2 

 

Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

 

6. Rozpočtové opatrenie č.2 na úpravu rozpočtu obce Slovenský Grob na rok 2023 

- starosta obce objasnil jednotlivé položky rozpočtu obce aj zdroje, z ktorých sa 

použijú, ide najmä o dofinancovanie výstavby materskej školy na Tichej ulici, 

zelene a detského ihriska na Tichej ulici 

- Ing. Veselovský – komisia financovania a miestneho rozvoja zasadala k tomuto 

opatreniu, nemá námietky, odporúča poslancom schváliť rozpočtové opatrenie 

- Mgr. Pachnerová mala otázku či je na sadové práce a úpravy projekt, či bude 

verejné obstarávanie, v areáli novej školy je podľa nej problém, že výsadba zelene 

nie je podľa projektu 

- starosta obce odpovedal, že projekt na výsadbu v areáli školy ani nebol, bola len 

vizualizácia v rámci celého projektu, teraz sa rieši najmä závlaha a výsadba zelene 

popri plote, aby nebolo vidno do a zo susediacich záhrad. Zároveň starosta 

informoval, že máme už projekt na osadenie prvkov detského ihriska v areáli 

materskej školy, na ktoré máme schválenú dotáciu z Ministerstva práce, 

sociálnych vecí a rodiny SR 

- Mgr. Lukačovský sa pýtal na navrhovanú sumu 60 000 Eur, zdá sa mu to veľa, či 

sa nedá využiť závlaha a studňa z Eko parku ? 

- Ing. Veselovský objasnil, že studňa v Eko parku nemá dostatočnú výdatnosť 

a postačuje výhradne na plochu eko parku 

- Mgr. Žilková odpovedala pani Pachnerovej, že verejné obstarávanie vždy prebieha 

v súlade so zákonom o verejnom obstarávaní, obec ani nemôže inak konať. Po 

ukončení procesu verejného obstarávania je možné do spisu nahliadnuť. 

- pán poslanec Franta sa ohradil voči nezmyselným vyjadreniam pani Pachnerovej 

na facebooku, výsadbu rastlín pri škole zabezpečili rodičia žiakov ZŠ z vlastných 

zdrojov, zároveň nevidí potrebu vypracovania projektovej dokumentácie na 

sadové úpravy za 3 000 Eur 

 

Schválené uznesením č.2 

 

Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :0 

 

 

 

7. Žiadosť o odkúpenie pozemku Margarétky 
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- ide o verejné parkoviská, doteraz sme takéto pozemky nepredávali, ani nemáme 

záujem ich predať, nakoľko slúžia ako verejné parkoviská pre obyvateľov, 

návštevy a pre potreby obce, povedal starosta obce JUDr. Gašparovič 

- Mgr. Pachnerová uviedla, že jeden obyvateľ na Poľnej ulici má firmu a tepuje autá 

na predmetných pozemkoch 

- pán poslanec Čech navrhol, aby poslanci išli na kontrolu na miesto ako v prípade 

pána Gašparoviča 

- občania sa v rámci diskusie vyjadrili, že vidia, že obec sa stará o obecné pozemky, 

len im vadí činnosť suseda, ktorý vlastne podniká na obecných pozemkoch, kde 

tepuje  autá a zaberá verejné priestranstvo dlhodobo 

 

Vzaté na vedomie uznesením č.4 

 

Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti :0 

 

Zdržal sa :0 

 

8. Žiadosť o odkúpenie pozemku parc.3822 

- ide o pozemok v Ekoparku, nie je záujem obce ho predať, naopak, základná škola 

na Tichej ulici má záujem vybudovať si tam školskú záhradu, okrem iného už sú 

tam vysadené dreviny, osadené lavičky na oddych 

 

Zamietnuté  uznesením č.5 

 

Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský  

Proti :0 

 

Zdržal sa :0 

 

9. Štatúty komisií obecného zastupiteľstva 

 

Ing. Veselovský zhrnul priebeh kreovania jednotlivých komisií, spôsob činnosti 

komisií. Obecné zastupiteľstvo obce Slovenský Grob postupne zriadilo Komisiu 

financovania a miestneho rozvoja, Komisiu pre šport, kultúru a životné prostredie, 

Komisiu školstva a verejného poriadku, Sociálno-zdravotná komisiu a Komisiu pre 

ochranu verejného záujmu a nezlučiteľnosť výkonu funkcií verejných funkcionárov 

obecného zastupiteľstva s kompetenciou prešetrovania sťažností voči voleným 

funkcionárom samosprávy, všetky na roky 2022 – 2026. Zároveň uložilo predsedom 

a členom komisií pripraviť a predložiť štatút komisií. Jednotlivé štatúty boli 

vypracované, pripomienky boli prerokované na pracovných zasadnutiach obecného 

zastupiteľstva. 
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Schválené uznesením č.6  

 
Za: 9 

Čech, Franta, 

Gašparovič, Hámor, 

Lukačovský, 

Matulová, 

Pachnerová, 

Slováček, Veselovský  

 Proti :0 

 

Zdržal sa :0 

 

 

10. HK 9. Správa o výsledku kontroly plnenia prijatých opatrení na nápravu zistených    

      nedostatkov a na odstránenie príčin ich vzniku v ZŠ s MŠ po kontrole vykonanej     

      v r.2021 

- Výsledky kontroly predniesla hlavná kontrolórka obce Ing. Pešková, znovu vytkla 

nedostatky najmä vo zverejňovaní zmlúv, objednávok, čiastočne sa napravili 

chyby v inventarizácii a zaúčtovávaní dokladov, ešte stále bežia termíny na 

odstránenie nedostatkov 

- Mgr. Pachnerová navrhla, aby zasadala komisia školstva a verejného poriadku, zo 

správy jej vyplýva, že by mali skontrolovať nálezy 

- Ing. Pešková uviedla, že nejde o náplň práce komisie školstva a verejného 

poriadku, lebo nie sú nálezy zo vzdelávacieho procesu, ale skôr komisie 

financovania a miestneho rozvoja 

- Mgr. Lukačovský si myslí, že komisia môže ísť na poslanecký prieskum 

- Ing. Veselovský argumentoval, že až po prijatí a následnom splnení opatrení zo 

strany ZŠ sa môžu určiť ďalšie kroky, dovtedy nie je relevantné zasadnutie 

komisie 

- starosta obce taktiež objasnil, že stále bežia lehoty na prijatie opatrení, takže 

momentálne kontrola komisie nemá žiadne opodstatnenie, najskôr až po ukončení 

termínov na nápravu 

 

Vzaté na vedomie uznesením č.7 

 
Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský  

Proti :0 

 

Zdržal sa :0 

 

11. HK 10.Správa z vykonanej kontroly inventarizácie stavu majetku, záväzkov a rozdielu 

majetku a záväzkov k 31.12.2022 

- Ing. Pešková vytkla malé nedostatky pri zaúčtovaní dvoch položiek, ak je to 

možné, odporúča zlikvidovať staré pohľadávky vzniknuté v rokoch 2003-2010 
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Vzaté na vedomie uznesením č.8 

 
Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský  

Proti :0 

 

Zdržal sa :0 

 

12. HK 11. Správa o kontrole plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva za II. polrok 2022 

 

- stav plnenia uznesení skonštatovala pani kontrolórka, všetky úlohy vyplývajúce 

z uznesení za II. polrok 2022 sú splnené, v riešení zostáva jedno uznesenie z roku 

2021. 

 

Vzaté na vedomie uznesením č.9 

 
Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský  

Proti :0 

 

Zdržal sa :0 

 

13. Rôzne: 

 

- prvý príspevok predniesol starosta obce, na základe informácie o nízkom tlaku vody  

  v Malom raji, kontaktovali sme spoločnosť IMAZ, IMAZ vykonal viaceré merania  

  hodnoty tlaku boli v rozmedzí 4,9 až 5,9bar, plus sa spojili aj s dotyčným  

  obyvateľom v uvedenej veci a po dohode by mali uskutočniť aj testovania pri jeho  

  odbernom mieste. IMAZ spolupracuje s BVS, majú pravidelné merania tlaku vody,  

  ktorých výsledky nám zaslali, aj s fotodokumentáciou. Obec pravidelne monitoruje  

  problematiku s vodou v obci, v letných mesiacoch môžu byť výkyvy v tlaku vo  

  vybraných hodinách z dôvodu polievania záhrad. Ak majú obyvatelia problém,  

  odporúčame kontaktovať obecný úrad, facebook nie je kanálom na podnety. 

- p. Franta – v lokalite Malý raj sa rozmohlo rozhadzovanie otrávenej potravy pre  

  psov, či vieme tento problém nejako riešiť 

- p. starosta objasnil, že problém sme riešili s SBS, ktorá v obci hliadkuje, zvýšilo sa aj     

  hliadkovanie polície, pri každom podozrení a náleze nebezpečnej potravy treba  

  volať políciu na číslo 158 

- p. poslanec Lukačovský prečítal pre pána starostu požiadavky:  

- aby boli všetkým poplatníkom obce riadne poštou doručené rozhodnutia o určení 

miestnych daní a miestnych poplatkov; aby verejné priestranstvá vrátane 

developerských boli pravidelne kosené a prispôsobené počasiu; aby pouličné 

osvetlenie bolo znovu funkčné na jednotlivých uliciach a studené svetlá vymenené 

za teplé svetlá; poďakoval za informáciu ohľadom riešenia vody s IMAZ ale aj tak 

žiada, aby voda tiekla obyvateľom v dostatočnom množstve a pri štandardnom 

tlaku s ohľadom na schválenú výstavbu nových bytových domov a aby 

nedochádzalo k poškodzovaniu potrubí a spotrebičov; aby bola zvýšená ochrana 

domácich zvierat voči páchateľovi, ktorý v obci rozhadzuje otrávené alebo 



8 

 

špendlíkmi naplnené návnady; ocenil, že zber veľkokapacitného odpadu bol  

organizovaný v oboch častiach obce a tiež poďakoval zamestnankyniam a 

zamestnancom obecného úradu a starostovi obce za čas a úsilie vynakladané v 

snahe o zlepšovanie kvality života a bývania všetkých obyvateľov Slovenského 

Grobu. 

- Mgr. Pachnerová navrhla prestavenie semaforu, nakoľko pri obchádzke kvôli 

rekonštrukcii cesty sú kolóny na semafore. 

- starosta obce informoval o nastavení semaforu, že je predĺžená lehota na prejazd, 

semafor má inteligentnú technológiu, sám si dokáže regulovať podľa počtu áut 

dĺžku svietenia zelenej, je rád, že presadili na BSK opravu ciest novou 

technológiou a v celom regióne, prosí obyvateľov o trpezlivosť počas trvania 

rekonštrukcie ciest a komunikácií,  

- Mgr. Pachnerová sa ďalej pýtala na jej podnet z predchádzajúceho zastupiteľstva 

na zastavenie nákladnej dopravy cez Okružnú 

- starosta obce odpovedal, že bol na obhliadke spolu s dopravným inžinierom z OR 

Policajného zboru SR v Pezinku, že ulica Dúhová nie je dimenzovaná na nákladnú 

dopravu, jej šírkové možnosti sú horšie ako na ulici Okružná, už boli 

presmerované autobusy, a to zas prekáža občanom Dúhovej ulice, pri výstavbe 

plánovaných bytoviek musí prebiehať zásobovanie aj krátkymi automobilmi,  

-     Mgr. Pachnerová postrehla diskusiu na facebooku, že sú športoviská v obci  

      zamknuté, či nemôžu deti prísť si zašportovať, či sa musia s niekým dohodnúť na  

      odomknutí ihrísk 

- starosta obce aj zástupca starostu sa k situácii vyjadrili, všetky ihriská v obci sú 

otvorené. Oplotené a uzamknuté je len multifunkčné ihrisko, takto to funguje od 

roku 2016, pani hospodárka OŠK príde ihrisko odomknúť aj zamknúť v prípade 

záujmu a tak sa stará o udržateľnosť plôch, čerpali sme skúsenosti z okolitých 

obcí, kde otvorené multifunkčné ihriská sa veľmi rýchlo zničili, šport v obci je 

organizovaný, treba uprednostniť športové aktivity našich detí, športovcov 

a trénerov z OŠK, nie z cudzích obcí 

- pán Libič za OŠK ešte zhrnul situáciu na ihrisku, potvrdil slová pána starostu 

a Ing. Veselovského. Zákaz vstupu na tréningové ihrisko neplatí pre deti 

a obyvateľov a rekreačných športovcov obce, ak sa tam práve neorganizuje šport 

v rámci OŠK. Účelom osadenia tabule na tréningovom ihrisku bolo upozorniť 

podnikavcov, ktorí na ihrisku trénujú deti a za túto formu tréningu inkasujú od 

rodičov nemalé finančné príspevky, a že za využívanie plochy na komerčné účely 

sa nijak nepodieľajú. Ihrisko je v správe OŠK a vyžaduje si aj výdavky na údržbu. 

 

14. Starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič sa poďakoval všetkým  za účasť a ukončil 

zasadnutie. 

 

 

 

Návrhová komisia Ing. Veselovský, Ing. Slováček       ,,podpísané" 

 

Zapisovateľ Bc. Jajcayová        ,,podpísané" 

 

Overovateľ zápisnice PhDr. Matulová, Ing. Hámor     ,,podpísané" 

 

Starosta obce JUDr. Gašparovič       ,,podpísané" 
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PREHĽAD HLASOVANIA OZ 10.05.2023 

 

 

POSLANEC H1 H2 H3 U1 U2 U3 U4 U5 U6 U7 U8 U9 

Čech Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Franta Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Gašparovič Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Hámor Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Janošťáková x x x x x x x x x x x x 

Lukačovský Z Z Z Ø Z Z Z Z Z Z Z Z 

Matulová Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Noskovičová x x x x x x x x x x x x 

Pachnerová Z Z Z Ø Z Z Z Z Z Z Z Z 

Slováček Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Veselovský Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

 

 

 

Legenda: 

U – uznesenie 

H – hlasovanie 

HN – hlasovanie o nariadení  

Z – za 

P – proti 

Ø – zdržal sa 

PN – pozmeňujúci návrh 

X – neprítomná 

 

 


